
Subject: Notice of Webinar for Municipal AACs/Avis de webinaire à l'intention des CCA

From: Ministry for Seniors and Accessibility <aoda.events@ontario.ca>

Sent: June 6, 2019 3:44 PM

To: clerk@hamilton.ca

Subject: Notice of Webinar for Municipal AACs/Avis de webinaire à l'intention des CCA

Le message en français suit le message en anglais

Attn: Municipal Clerk

Please distribute this information to your AAC committee members.

RE: Notice of Ministry Training Webinar for Municipal Accessibility Advisory Committees

As a continuation of our Accessibility Advisory Committee (AAC) outreach strategy, the Ministry for Seniors and Accessibility is pleased to offer the second webinar series intended to provide an overview of the province's Design of Public Spaces Standards, as well as review best practices regarding site planning for AAC members. These webinars are tailored for Ontario's AAC members, Municipal Clerks, and other interested municipal staff.

The webinars are scheduled for:

- **June 27, 2019 (2p.m. to 3p.m.)**
- **July 4, 2019 (1p.m. to 2p.m.)**

The webinars will last 1 hour each and will include a short overview of the Integrated Accessibility Standards Regulation's "Design of Public Spaces Standards," followed by a presentation by a guest speaker involved in the process of municipal site planning.

As before, we encourage AAC members and municipal staff to access the "Making Accessibility Happen – Your guide to serving on the Municipal Accessibility Advisory Committee" for more information relevant to the roles and responsibilities of committee members. You can access an html version of the guide at: [How to serve on a municipal accessibility advisory committee: Guide](#).

We would like to ensure that every individual that is interested in learning about these topics has an opportunity to do so. With this in mind, and due to software limitations regarding the number of attendees, we encourage your cooperation in gathering interested participants in one room and logging in using a **single Adobe Connect account**.

Please register yourself or your group using the following Eventbrite link:

<https://www.eventbrite.ca/e/accessibility-advisory-committee-101-design-of-public-spaces-and-site-planning-tickets-62014949383>

Registered participants will receive an Adobe Connect meeting link in advance of the session. Webinar materials will be available in both French and English and can be requested following the completion of the webinar series.

If you have any questions, have accommodation needs, or require materials in an alternate format, please feel free to reach out to the ministry directly by contacting Tea Pesheva at tea.pesheva@ontario.ca.

Thank you and we look forward to your participation!

Confidentiality Warning: This e-mail contains information intended only for the use of the individual named above. If you have received this e-mail in error, we would appreciate it if you could advise us by responding to this e-mail, and please destroy all copies of this message. Thank you.

À l'attention de : Greffiers municipaux

Veillez distribuer ces renseignements aux membres de votre comité consultatif de l'accessibilité (CCA)

Objet : Avis de webinaire de formation du ministère à l'intention des comités consultatifs de l'accessibilité municipaux

Dans la continuité de sa stratégie d'information à l'intention des comités consultatifs de l'accessibilité (CCA), le ministère des Services aux aînés et de l'Accessibilité est heureux d'offrir la deuxième série de webinaires visant à fournir un aperçu des normes pour la conception des espaces publics de la province, ainsi qu'un examen des pratiques exemplaires concernant la planification de sites pour les membres des CCA. Ces webinaires sont conçus pour les membres des CCA de l'Ontario, les greffiers municipaux et d'autres employés municipaux intéressés.

Les webinaires auront lieu:

- **le 27 juin 2019 (14 h 00 à 15 h 00)**
- **le 4 juillet 2019 (13 h 00 à 14 h 00)**

Les webinaires dureront une heure chacun et incluront un bref aperçu des « Normes pour la conception des espaces publics » du Règlement sur les normes d'accessibilité intégrées, suivis d'une présentation d'un conférencier invité participant au processus de la planification des sites municipaux.

Comme auparavant, nous encourageons les membres des CCA et les employés municipaux à accéder au guide « Franchir l'accessibilité – Votre guide pour siéger à un comité consultatif de l'accessibilité municipal » pour de plus amples renseignements concernant les rôles et responsabilités des membres de ces comités. Vous pouvez également avoir accès à une version HTML du guide à l'adresse : [Comment siéger à un comité consultatif de l'accessibilité municipal: Guide.](#)

Nous voulons nous assurer que chaque personne qui désire se renseigner sur ces sujets ait l'occasion de le faire. Dans cette optique, et en raison des limitations logicielles concernant le

nombre de participants, nous demandons votre collaboration afin de réunir les participants intéressés dans une même pièce et d'ouvrir une session à l'aide d'un **compte unique Adobe Connect**.

Veillez vous inscrire, vous ou votre groupe, à l'aide du lien Eventbrite suivant: <https://www.eventbrite.ca/e/accessibility-advisory-committee-101-design-of-public-spaces-and-site-planning-tickets-62014949383>

Les participants inscrits recevront un lien Adobe Connect pour la réunion avant la session. La documentation du webinaire sera offerte en français et en anglais, et vous pouvez la demander après avoir participé à la série de webinaires.

Si vous avez des questions ou si vous avez besoin de mesures d'adaptation ou de documentation sur un support de substitution, n'hésitez pas à communiquer directement avec le ministère en écrivant à Tea Pesheva à l'adresse tea.pesheva@ontario.ca.

Nous vous remercions et nous nous réjouissons de votre participation!

Avis de confidentialité – Le présent courriel renferme des renseignements destinés exclusivement aux personnes dont le nom figure ci-dessus. S'il vous a été envoyé par erreur, nous vous prions de nous en aviser en y répondant. Nous vous prions aussi de détruire ce message et toute copie de celui-ci. Merci